
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 402 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 6. juni 2006 
 

Spørgsmål 402: 
"Kan ministeren bekræfte, at Sundhedsstyrelsen har foretaget en evalue-

ring i foråret, som viser, at specielt fysioterapeuter stadig benytter ultralyd til 

behandling af lændesmerter, selvom en MTV-rapport fra 1999 fastslår, at 

der ikke er grundlag for fortsat at benytte en såkaldt passiv behandling, 

men i stedet anbefaler en aktiv behandling, hvor man træner og styrker 

musklerne?" 

 

Svar: 
”Jeg kan oplyse, at jeg har bedt Sundhedsstyrelsen om et bidrag til besva-

relsen.  

 

Jeg vil vende tilbage med mit endelige svar, når Sundhedsstyrelsens bidrag 

til besvarelsen foreligger.” 
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